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1. Mötets öppnande
Vice ordförande Mathilde Lönnell Mortensen förklarar
mötet öppnat kJ-. 16:39.

2. ilustering av röstIåingd
B närvarande styrelsel-edamöter ägier rösträtt.

Paulina Persson injusteras L6.47 under punkt 7a:
Rapport från kansl1et. Röstlängden just.eras till 9

röstberättigade .

Paulina Persson utjusteras L8:2"7 under punkt 9b:
Kommande pubar. Röstlängden justeras till 8

röstberättigade .

3. Godkännande av föredragningsl.ista
Föredragningslista godkänns.

4. Val av justerare tiLlika röEträknare
Alexander Åhman HaId nominerar sig sjä1v ti11
justerare tillika rösträknare.

Styrelsen beslutar
att välja Alexander Åhman Hald titl justerare
tillika rösträknare för mötet.

5. Föregående mötesprotokoLl
Godkänns och }äggs ti11 handlingar.

5. Adjungeringar
Erik Shaw adjungeras in med yttrande* och närvarorätt.

7. Presidiet
a. Rapport: Från kansliet

Erik rapporterar att allt som planerats att göras
har gått snabbare än tänkt. Städning i resten av
viflan ska genomföras. När styrelsen har bestämt
vilken färg köksluckorna ska ha kommer köket snart
vara färdigstäIlt. Mathilde uppmanar kanslisterna
att fråga styrelsen om de undrar något men
premierar deras självständighet.

GäIlande färg på luckor i köket föreslår
kanslisterna l;usgrönt och til-l toaletterna vitt.
Mathilde anser att samma ljusgrå det är nu i köket
borde passa och toafetterna bör vara i en mer
neutral färg samt personaltoan i samma färg som de
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övriga toafetterna

Paul-ina Persson
i-n j usteras 76 . 47

Röst1ängden justeras
ti11 9 röstberätt.igade.

Alexander har inga särskilda åsikter kring färgva1.
Nathalie anser att den mint.gröna färgen vore fin
men har ingenting emot den nuvarande färgen i
köket. Andreas tycker kanslist.erna kan vä1ja.
Paulina tycker köket kan vara kvar i samma färg det
är och att toaletterna bör vara i en mörk färq.
Micaela tycker toaletterna kan vara i en ljusare
färg exempelvis grått och att den gröna vore
gladare i köket. Emmy tycker en mintgrön kan vara
fint i köket i och med stilen och en ljusare fårg
på toaletten. Katerina tycker en annan färg
exempelvis mintgrön el-ler finare grå i köket och en
lSusare inte så aggressiv färg på toan. Tony tycker
både toan och köket kan gå i vitt eller grönt.

Styrelsen är överens om att toafet.terna inte ska
vara röda och att färgen ska vara 1jus.

Katerina frågar om myrorna har dykt upp och om de
kan förebyggas. Fäll-or ska stälJ-as fram av
kanslisterna.

Erik adjungeras ut kf.
76:56.

Styrelsen uppdrar kanslisterna att måIa
köksluckorna i en grå nyans och toaletterna i en
grå nyans. Presidiet meddelar kanslisterna om

detta.

b. Diskussionspunkt: Alternativ verksanrtret under Covid-19
Mathilde föredrar om id6er till digital verksamhet
under Covid-19. Paulina menar att det år svårt att
ha umgänge via Zoom då bara en person kan prata i
taqet. Om en pub-verksamhet via Zoom ska genomföras
måste det finnas ett system för breakout rooms.
Alexander tycker att en sådan verksarnhet skulle
fungera bättre vi-a discord, detta gäller även ett
netflixparty. Mathilde menar att netflix-party inte s
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behöver vara med videochatt.

Tony meddelar att han har varit i kontakt med en
krokimodefl som är vi1119 att ha kroki online.
Katerina menar att det skulle kunna vara
problematiskt med en fiten skärm.

Alexander tycker att ett DJ-häng via en
onlineplatt.form skulle kunna vara en trevlig
verksamhet.

Tony tycker att fototväfning eller vernissage kunde
göras via zoom. Mathilde och Katerina anser att
detta är något som bör qöras via instagram.

Micaela anser att ett häng sku1le kunna göras genom

att förflytta olika deltagare i olika grupper lite
som en speed-friending. Hon anser även att kroki
skulle bll svårt att qenomföra. Hon har även
förberett en fototävlinq.

Katerina föreslår ett event under en månad där
medlemmar kan skicka in kreati-va saker och att
föreningen sedan har en fest. där verken visas upp.

Micaela anser att ett språkcafe sku11e kunna göras
genom olika rum för olika språk.

Mathilde anser att det vore önskvärt om något av
dessa evenemang blir återkommande för att ha

aktiviteter för medfemmarna. Styrelsen instämmer
och menar att dett.a bör hända så snart som möjligt.

Micaela föreslår att veckans låt och blid bland
medlemmarnas bidrag bör delas.

Mathilde uppmanar alla styrelseledamöLer att lägga
till id6er i dokumentet på drive om några andra
aktiviteter ska genomföras.

c. Rapport: Från stipendienärnnden
Alexander föredrar om atL stipendienämnden beslutat
om stipendiater och att nämnden kommer meddela
dessa inom en nära framtid.

Afexander föredrar om det nya mastersLipendiet och
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att stipendienämnden kommer utforma det efter
diskussion under nästkommande möte 22/4.

d. Rapport: Gr:pmiudden
Mathilde föredrar om föreningens pris Gummiudden.
Mathilde föreslår att nomineringen till Gummiudden
ska marknadsföras i alla kanaler så att styrelsen
kan ta beslut om pristagare under nästkommande
styrelsemöte.

e. Rapport: Inspark HT2O

Alexander meddelar att han inte mottagit
ansökningar till insparksgruppen och frågar om

ytterligare marknadsföring kan genomföras.
Styrelsen instämmer och menar att
ansökningsperioden ska förlängas, en anmälnings1änk
skapas och marknadsföring genomföras både på
facebook och instagram.

f . Rapport: Kårnyckelförtrandlingar
Förvaltningen föredrar om kårnyckelförhanldingarna.

Paus kJ. 17:59

Mötet återupptas kf.
17:05

S. Rapport: Ca.mpusrådet
Mathifde föredrar om campusrådsmötet. De ol-ika
föreningarna uppdaterade varandra på vad de gör med
sin verksamhet under Covid-19. Rutiner för ett
framtida öppnande av verksamheten bör göras.

Styrelsen diskuterar den gemensaftrma policyn för
sexuella trakasserier som campusrådet lagt fram.

h. Dislcussionspunkt: Sommarkonf,erens
Katerina har mailat Ekuddens vandrarhem på Gålo om

att boka en stuga för sommarkonferensen. De har
inte svarat. Alexander ska kontakta Nyckelvikens
herrgård för prisförslaq. Andra styrelseledamöter
uppmanas inkomma med konkreta förs1ag ti11
nästkommande styref semöte .

i. Utvårdering: Extra föreningsmöte
Alexander tycker att föreningsmötet gick bättre än
han trodde det skulle göra och att den tysta
majoriteten fungerade bra. AnmäIningslänken var
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också ett bra verktyg som bÖr användas inför
framtida mÖten. Styrelsen instämmer.

Styrelsen menar att en sluten omröstning bÖr

genomföras vid varje val- av nya seniorer. Alexander
föreslår en utredninq av att en nämnd blir ansvarig
för utnämnandet av seniorer.

j. Utveeklingssamtal
Presidiet kommer kontakta varje enskild
styrelseledamot fÖr utvecklingssamtal ' En

diskussionsmall kommer utformas infÖr samlalet.

8. Skattmästeriet
a. Budgetuppf,öljning med utskotten

Andreas meddelar att budgetuppfÖljningssamtalen med

utskotten kan inledas nästa vecka. skattmästeriet
kommer kalla varje enskild styrelseledamot t'ill
samtal.

b. Ekonomisk översikt/plan gällande rådande 1äge

Efter förfrågan på föreningsmÖtet kommer

skattmästeriet sammanstäIIa en ekonomisk översikt
och en framtida plan för en förlängd begränsad

verksamhet.

c. Kvi.tton
skattmästarna uppmanar alla styrelseledamÖter att
fotografera a1la kvitton.

9. Hr:mF Klr:bbmåsteri
a. Utvärdering tidigare Pubar

Det finns inget att behandla.

b. Komaande Ptlbar
Paulina meddelar att hon planerar en genomgång för
nya ugglor så de känner sig trygga i baren' En

drinklista till baren är gjord och en nyårsfest
planeras.

Paul-ina Persson
utjusteras 78:21 .

Röst.längden j usteras
tilt 8 röstberättigade.
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10. ProEramutskottet
a. Utvårdering tidigare evenemang

i. Zoom-fika 6/4
Tony tyckte Zoom-fikat gick
deltog.

bra. Åtta medlemmar

b. Kommande evenemang
Alexander yrkar på att Zoom-fika ska hållas en gång
varje vecka. Styrelsen instäfiuner och bestämmer att
hålla Zoom-fika varje måndaq mellan kl-. 15:00 och
kI. 17:00.

Språkcaf6 bestäms hål}as tisd,aq 28 / 4 kl. 15: 00-17 : 0O
och sedan möjligtvis hållas återkommande beroende på
hur många som deltar.

Fototävlingen kommer lanseras snarast.

Netflixparty kommer håtfas torsdag 30/4 kl. 20:00.

Ett DJ-evenemang kommer hårlas onsdag 6/5 kr. 17:00.

11 . Övermarskalksärnbetet
a. Rapport: Valborg

valborqsl-unchen är inställd och kommer eventuellt
förläggas tilt något d.atum i maj eller juni, detta
kommer beslutas vld et-t senare titlfälle. Då kommer
den benämnas något annat än ..va.l-borgslunchen,, och
utdefning av Gummiudden och stipendierna kommer ske
under l-unchen.

b. Rapport: EasseLbacksf,esten
Nathalie tycker att beslut om

Hasselbacksfest,en kan tas vid
Styrelsen instämmer.

genomförande av
ett senare tillfäf1e.

c. Rapport: Kandidatceremoni
Styrelsen anser att beslut om genomförande av
Kandidatceremonin samt eventuella datum kan tas vid
ett senare till_fä11-e.

72. Informationsutskottet
a. Instagramtakeover

Nyhetsbrevet kommer göras snarast. rnformation för
de enskilda evenemangen och informalion om kårval
och inspark behöver tilldelas IuIicaeIa snarast.
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Bilder från renoveringen av villan kan skickas till
Micaela eller läggas upp direkt på instagram. Om

någon styrelseledamot vil] dela något på instagram
från sitt arbete eller liknande kan de höra av sig
tiIl Micaela. Al-exander föreslår att hälsningar ti11
vänföreningar ska skickas via instagram stories.
Styrelsen inst.ämmer.

13. Externuthyrningar
Det finns ingenting att behandl-a.

14. fnbjudningar
Det finns ingenting att behandla.

15. Under mötet väckta frågor
Alexander föreslår ett tal till HumF under rådande
krissituation. Styrelsen instäfllmer.

Mathilde hälsar att hon tycker om alla jättemycket.

16. Motets avslutande
Vice ordförande Mathi-fde Lönnef1 Mortensen avslutar
mötet kl. 20:79.

Justeras

Ulffi hllfu LoM.{/,{ fito Au^{,!1

Mathilde Lönne11 Mortensen
Vice ordförande

/k-l* fr|,,*br*LL
Alexander Åhman Hald
Justerare

y Brobe
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